
 

 

 

Side 1 

 

Unge- og Kulturcenterets bestyrelsesmøde 

d. onsdag d. 3. juni. 2020, Kl. 17.00 – 20.00 
UKC, Syrevej 19, 3300 Frederiksværk 

 
 
 
Mødested: UKC  

 
Medlemmer af Ungdomsskolebestyrelsen:  
Frederik Germann 
Kirsten A. Lauritsen 
Rolf Møller Hansen 

Sanne Falther Svankilde 
Per Rudbeck 

Lone Koefoed 
Lars Schytt Larsen 
Niklas Petersen 
Hamza Zamann 

Byrådsmedlem – Formand 
Byrådsmedlem - Næstformand 
Organisationerne   

Forældrerepræsentant  
Medarbejderrepræsentant 

Medarbejderrepræsentant 
Foreningerne  
Elevrepræsentant 
Elevrepræsentant 

 
  

Mødedeltagere uden stemmeret deltager ad hoc:  
Ulrich Mehr  Leder af Unge- og Kulturcentret 
Anni Damkjær  Afd. Leder Klub og Ungdomsskole 
 

 

Referat: 

1. Godkendelse af referat og samt punkter til eventuelt: 

- Referatet blev godkendt. 

- Pkt. til eventuelt: 

o Dialogmøde 

o Vedtægter 

o Tilretning af hjemmesiden 

o Punkter til kommende møder 

 Vision for UKC 

 Narkoproblematikken 

 Kommunikation m/forældre 

 

2. Information fra formanden: 

- Visionsplan – mødedatoer kommer i næste uge. 

- Hundested havn og de unge er kommet endnu mere på kant med hinanden. Se pkt. 5. 

3. Information fra ledelsen: 

- Status: Corona, hvorledes har vi taklet udfordringerne? 

 



 

 

 

Side 2 

 

 

o Det har været en meget anderledes arbejdssituation for alle parter i UKC. Tiden er gået 

stærkt og opgaverne har været mange og af meget anderledes karakter en vanligt. 

Det har været svært at navigere rundt i Corona kaosset. Har ikke været nogen let 

opgave at være ledelse i og nok heller ikke som medarbejder.  

 

3 medarbejdere har været lånt ud – 2 til skolerne og 1 til daginstitutionerne. På 

skolerne var der ikke det store behov for hjælp, hvorimod i daginst. var der god brug 

for ekstra hænder til køkkenregionerne. 

 

Undervisningen stoppede tirsdag inden Danmark lukkede ned. Men det var vigtigt at 

være proaktiv. Det betød at vi var på forkant, da vi skulle lukke ned. Men det blev 

hurtigt synligt at 10.erens eleverne var gået på Corona ferie. Der er brugt mange 

ressourcer på at aktivere de unge. Ulrich har bl.a. spillet guitar virtuelt og mange andre 

har forsøgt med flere spændende indslag. Der har været stor fokus på, om alle eleverne 

var med på beatet.  

 

Mandag den 25/5 åbnede Ungdomsklubberne igen, men på en lidt anderledes måde. 

For at kunne overholde alle restriktionerne er der pt. plads til 30 unge i Regnbuen og 

60 unge på Brandstationen. Og alt foregår ude, så vidt det er muligt. 

Der har dog ikke været den store efterspørgsel endnu, men vi regner med der snart er 

fyldt op igen. 

 

Medarbejderne i klubregi har haft mange forskellig artede opgaver, mens UKC har haft 

lukket. Det har lige været fra rengøring til udradering af rotter/mus i container ved 

skaterhallen. 

Der er fuld gang i renovering af Skaterhallen. Containeren der stod udenfor skaterhallen 

er endelig langt om længe blevet flyttet ind i hallen. Der bliver gjort grundig rent i 

hallen, bl.a. har Per fået støvsuget lofter, hvilket de har trængt til længe. For at 

forskønne Skaterhallen er der tanker fremme om, at der skal males graffiti på nogle 

”plader”, som kan hænges op på væggene i hallen. Og det skal både være unge, som 

ældre der skal have mulighed for at være med til at udsmykke hallen. 

 

- Status: Økonomi, herunder overførelse: 

o Når man kigger på tallene for budgettet fra 2017 til 2020 er der nedjusteret en del i tildelte 

kroner. Dette skyldes bl.a. besparelse på løn til ledelsen. Ledelsen af 10. klasse varetages 

nu af UKC leder, som aflønnes af BUL. 3. mdr.´s besparelse af lederløn okt.-dec.  på 

Ungdomsskolen, da ny leder først blev ansat 20/1-20. Lederstilling i Musikskolen er skåret 

ned fra 30 timer til 18,5 time pr. uge (dette er dog uholdbart. Der arbejdes på at få 

opnormeret Musikskole leder stillingen til fuld tid).  

o For året 2019 kommer vi ud med et overskud på ca. kr. 900.000,-. Der er ikke bestemt 

endnu hvad pengene skal bruges til. 

o Under Corona krisen er der ikke brugt mange penge, så måske kommer vi også ud med et 

overskud for 2020. 
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- Bevilling fra Friluftsrådet, 200.000 kr.: 

o Under tidligere ledelse er der søgt om penge fra Friluftsrådet til indkøb af materialer til en 

mobil grejbank til vand og strand. Der er i Åbent skole regi udarbejdet et forslag til hvad 

pengene skal bruges til. Man er blevet enige om at købe Stand Up paddle til 12 elever og et 

mobilt outdoorkøkken til 24 elever - i alt kr. 199.900,-. 

Dette udstyr kan også benyttes af skolerne i Halsnæs. Der skal udarbejdes en regelsæt for 

hvordan udlåning skal foregå. 

4. Nyt fra Ungerådet:  

- De fleste af de arrangementer, der var planlagt i foråret er aflyst pga. Coronaen. Det har 

været lidt svært at holde gejsten oppe. 

 

- Aftalen med I Noord (tidligere Nordcentret) om udsmykning med graffiti, er sat på stand by. 

 

- For at vise hvad der sker i Ungerådet, er de i gang med at video streame en række 

grundlovstaler, der vil blive vist på de sociale medier den 5/6.20. 

5. De unge i Hundested:  

- Der har i gennem længere tid været en del konflikter, mellem Hundested havn og de unge. 

Et fåtal af unge har øvet hærværk og været højrøstede på Hundested havn, således 

Hundested havn nu ikke ønsker at se unge mennesker på havnen. For at forhindre at unge 

mennesker færdes på havnen, har havnen hyret et vagtværn. Dette har gjort at konflikten 

mellem havnen og de unge nu er optrappet yderligere. De unge har optaget en video, der 

kompromitterer en af vagterne på en meget uheldig måde. Man burde som vagt være 

uddannet til at føre dialog og ikke hårdhændet behandling. 

 

- UKC har tidligere forsøgt, af flere omgange, at få Havnefogeden i tale, men uden held. Vi 

forsøger igen. 

 

- Hvis det ikke er muligt at finde en løsning, således de unge mennesker også kan færdes på 

havnen, må vi se på en mulig løsning på Mellemrummet. 

 

6. Status fra Ti’eren: 

- Ny lærer i Ti’eren, Sussi Hoffgaard 

o Sussi er kommet godt i gang og der er god brug for hendes hjælp. 

- Elevtilmeldinger 10’eren 2020/2021 

o Der har været fuld gang i tilmeldingen af elever til næste skoleår. Måske kommer der flere, 

hvis de unge ikke føler de har fået det fulde udbytte ud af dette skoleår, pga. Coronaen. 
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- Udvikling af nye linjer 

o Til næste skoleår kommer der en ny linje, der hedder AMP (Art musik performance). 

Samtidig har man udviklet på indholdet af Idrætslinjen, således de ikke kun er de 

gængse sportsgrene.  

- Turen til Prag 

o Turen er rykket til uge 37. Indlogeringen i år bliver et andet sted end sidste år, da 

komforten sidste år var ringe. 

7. Status fra Klub og Ungdomsskole: 

- Status – Corona: 

o Vi har aflyst en masse aktiviteter og ture. Og da ingen ved hvornår vi får ”normale” 

tilstande er vi i gang med at tænke nye måder at mødes på – matrikelløs klub – vi 

tager ud i naturen o.m.a. 

o Haft stor fokus på gadeteamet. Der er god brug for deres hjælp blandt de unge. 

Hjælper de unge med at komme hjem, hvis der er kommet lidt for meget indenbords. 

Taler med forældrene når det giver mening og sørger også for at underrette de 

offentlige myndigheder, når alle andre muligheder er udtømt.  

- Billedskole: 

o Vi skal have kigget på hvilke aktiviteter der skal være. Der er møde i næste uge. 

- Markedsføring: 

o UKC vil igen i år være til stede, ude på skolerne ved de første forældremøder i 

aug./sep., i de kommende 6. klasser. 

. Ny hjemmeside: 

o Vi arbejder på en ny løsning, således det bliver lettere at tilmelde sig de forskellige 

aktiviteter der foregår i UKC. 

 

8. Kommende bestyrelsesmøde/årshjul 

- August 

- September 

- November 

- December 

- Januar 

- Marts 

- Maj 

- Juni 

 

Frederik og Ulrich kommer med datoer inden sommerferien. 

8. Punkt til drøftelse, v. Sanne: 
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- Hvad tænker ledelsen at bestyrelsen kan/skal bruges til? 

o Udsat til næste møde – pga. tidsnød. 

 

9. Evt. 

- Dialogmøde: 

o Sanne spurgte til, hvorfor politikerne der ”sidder” som fuldgyldige medlemmer af en 

bestyrelse, ikke må deltage aktivt i et Dialogmøde. Kirsten undersøger sagen til næste 

møde. 

 

- Vedtægter: 

o Der kommer nye i 2021. 

 

- Tilretning af hjemmesiden: 

o Den nuværende hjemmeside vil snarest blive udskiftet. Vil derfor ikke længere blive 

serviceret. Ulrich sørger for meddelelse om dette på nuværende hjemmeside. 

 

- Punkter til kommende møder: 

o Dette vil fremover være et fast punkt på dagsorden. Til næste dagsorden, udover de 

faste punkter, er der følgende: 

 Vision for UKC 

 Kommunikation m/forældre  

 Forslag til om det er muligt på den nye hjemmeside, at forældrene kan 

tilmelde sig hvis der er nyheder eller andet? På samme måde som det er 

muligt på kommunens hjemmeside. 

 Narkoproblematikken 

 Punkt til drøftelse 

 Hvad tænker ledelsen bestyrelen kan/skal bruges til? 

 

Referat udarbejdet af: 

Sanne Falther Svankilde (Forældrerepræsentant) 

 

 


